
Обговорюємо актуальні питання
Понеділок, 13 вересня 2021, 14:29

9 вересня 2021 року в приміщенні гімназії № 2 відбулося розширене засідання президії
Первомайської міської організації Профспілки працівників освіти і науки, на якому
розглянуто такі питання:

      

1.Шляхи досягнення нової якості профспілкової роботи.

  

2.Про участь у конкурсах-оглядах на кращу первинну профспілкову організацію, на
кращий відеорепортаж про профспілкову роботу.

  

3.Про підсумки літнього оздоровлення працівників освіти та їх дітей.

  

4.Про участь у міській Спартакіаді серед працівників бюджетної сфери та у XVІІ обласній
Спартакіаді серед працівників закладів освіти.

  

5.Про підготовку до Дня працівників освіти.
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  З усіх питань порядку денного відбувся конструктивний діалог, прийнято відповіднірішення.  

  Підбито підсумки організації відпочинку спілчан та їхніх дітей влітку 2021 року, грамотамита профспілковою виплатою голів ПК, які відповідально та результативно поставилисядо даного напрямку роботи.  
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  Усі учасники заходу отримали нормативні документи для використання в роботі тапоінформування спілчан.  Ірина Сисоєва, голова Профспілки освітян Первомайська
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